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Женева, 11 марта 2008 года


	Осн.:
	Циркуляр 202 БСЭ 


	Осн.:
Циркуляр /03 БРЭ


	Для контактов:


Тел.:
Факс:
	TSB Workshops/P.R.


+41 22 730 5235
+41 22 730 5853
	Для контактов:
Хуан Саваттьеро (Juan Zavattiero) 
Региональное отделение МСЭ, Бразилиа, 
Бразилия 
Тел.:
+55 61 2312 2730
Факс:
+55 61 2312 2738

	Эл. почта:
	tsbworkshops@itu.int
	Эл. почта:
juan.zavattiero@itu.int 

	
	
	–
Администрациям Государств – Членов Союза
–
Членам Секторов МСЭ-Т и МСЭ-D

–
Ассоциированным членам МСЭ-Т и МСЭ‑D



	
	
	Копии:

(
Председателям и заместителям председателей исследовательских комиссий МСЭ-Т и МСЭ-D 

· Директору Бюро радиосвязи


	Предмет:
	Региональный форум МСЭ по вопросам развития 2008 года: "Преодоление разрыва в стандартизации в области ИКТ в развивающихся странах", Бразилиа, Бразилия, 19-20 мая 2008 года, и Подготовительное собрание к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки, Бразилиа, Бразилия, 21-22 мая 2008 года 


Уважаемая госпожа,
Уважаемый господин,

1
В соответствии с результатами ВАСЭ-04, ВКРЭ-06 и АР-07, а также согласно Резолюции 123 (Пересм. Анталия, 2006 г.), хотели бы сообщить вам, что Региональный форум МСЭ по вопросам развития, посвященный в 2008 году теме "Преодоление разрыва в стандартизации в области ИКТ в развивающихся странах", и проводимое после него Подготовительное собрание к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки состоятся в штаб-квартире Anatel (Национального управления электросвязи Бразилии) в г. Бразилиа, Бразилия, с 19 по 20 мая 2008 года и с 21 по 22 мая 2008 года, соответственно, по любезному приглашению Anatel. 
Открытие Форума состоится в первый день его работы 09 час. 30 мин. Подробная информация о залах заседаний будет размещена на экранах возле входов в помещение, где будут проводиться мероприятия.
После этих мероприятий состоится однодневное собрание Группы Докладчика Постоянного консультативного комитета I: Электросвязь (ПКК.I) Межамериканской комиссии по электросвязи (СИТЕЛ), отвечающей за подготовку общих предложений для ВАСЭ-08. Открытие этого собрания состоится 23 мая 2008 года в 09 час. 00 мин. в том же месте, что и указанные выше мероприятия. СИТЕЛ направит особые приглашения для этого собрания.
2
Форум по вопросам развития (который состоится с 19 по 20 мая 2008 года) предназначен для руководителей национальных регуляторных органов, операторов электросвязи и поставщиков услуг из региона Северной и Южной Америки, которым необходимо быть в курсе последних изменений в вопросах стандартизации в области электросвязи/ИКТ, а также больше узнать о деятельности МСЭ, в частности его исследовательских комиссий. Кроме того, на Форуме будут освещены пути и средства укрепления сотрудничества и расширения участия в проводимой МСЭ работе в области стандартизации, а также более широкого внедрения стандартов в регионе Северной и Южной Америки. Форум также послужит уникальным местом, где национальные и иностранные операторы, активно действующие в регионе Северной и Южной Америки, смогут обменяться профессиональной информацией. Кроме того, на нем будут рассмотрены, в рамках Резолюции 123 (Пересм. Анталия, 2006 г.), соответствующие резолюции АР-07 (Женева, 2007 г.), ВКРЭ-06 (Доха, 2006 г.) и ВАСЭ-04 (Флорианополис, 2004 г.), которые направлены на преодоление разрыва в стандартизации между развивающимися и развитыми странами.
В Форуме могут принять участие Государства – Члены МСЭ, Члены и Ассоциированные члены Секторов, а также любое лицо из страны, являющейся членом МСЭ, которое пожелает внести свой вклад в работу Форума. К таким лицам относятся также члены международных, региональных и национальных организаций. Участие в Форуме является бесплатным.

3
Подготовительное собрание к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки (которое состоится 21-22 мая 2008 года) направлено на координацию мнений в данном регионе по вопросам, которые считаются имеющими особое значение, с целью свести предложения воедино и представить их в качестве региональных предложений на ВАСЭ-08.
В Подготовительном собрании к ВАСЭ-08 могут принять участие только Государства – Члены  МСЭ и Члены Секторов из региона Северной и Южной Америки, а также представители других региональных организаций.
4
Предварительная программа Форума по вопросам развития и Подготовительного собрания к ВАСЭ-08 представлена в Приложении 1 к настоящему документу. Уточненная программа, выступления и соответствующая информация будут представлены на веб-сайте по следующему адресу: http://www.itu.int/ITU-T/wtsa-08/prepmeet/index.html.
5
Обсуждения будут проходить на английском и испанском языках. Будут предоставлены услуги по синхронному переводу. Anatel также предоставит услуги по синхронному переводу на португальский язык.
Хотя в распоряжение участников будет предоставлена фотокопировальная техника, а также компьютеры с доступом в интернет и подключенные к принтерам, рекомендуется, насколько это возможно, иметь с собой портативные компьютеры с возможностью установления беспроводных соединений для доступа в беспроводную сеть, которая будет предоставлена в распоряжение в месте проведения мероприятий.
6
Для вашего удобства в Приложении 2 к настоящему документу приводится практическая информация. Подробная информация о мероприятии будет представлена на веб-сайте МСЭ по следующему адресу: http://www.itu.int/ITU-T/wtsa-08/prepmeet/index.html#Americas.

С тем чтобы участники могли воспользоваться льготными расценками, согласованными национальным координатором по данному мероприятию, просим резервировать номера непосредственно в выбранном отеле с использованием формы для резервирования номера в гостинице, которая приводится в Приложении 3.
7
Имеем честь сообщить вам, что МСЭ предоставит для участия в этом мероприятии ограниченное количество стипендий для  одного должным образом уполномоченного участника от соответствующей администрации МСЭ из наименее развитых стран и развивающихся стран с низким уровнем доходов из региона Северной и Южной Америки. Число делегатов от одной страны не ограничено. Однако эта страна будет нести все расходы, связанные с дополнительным количеством делегатов. Просим участников, которым требуется стипендия, заполнить прилагаемую форму запроса на стипендию, которая содержится в Приложении 4, и вернуть ее в МСЭ по факсу +41 22 730 5778 не позднее 18 апреля 2008 года.
8
Просим принять к сведению, что регистрация участников Форума и Подготовительного собрания к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки будет проводиться исключительно в онлайновой форме на веб-сайте по следующему адресу:
http://www.itu.int/ITU-T/wtsa-08/prepmeet/index.html#Americas.
С тем чтобы мы могли предпринять необходимые действия в связи с организацией Форума и Подготовительного собрания к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки, были бы вам признательны, если бы вы зарегистрировались в максимально короткий срок, но не позднее 18 апреля 2008 года.
NB: Если вы имеете право участвовать в Подготовительном собрании к ВАСЭ-08 для региона Северной и Южной Америки, просим сделать отметку в соответствующем поле в онлайновой регистрационной форме. Чтобы получать бумажные копии документов собрания, просим сделать отметку в соответствующем поле в онлайновой регистрационной форме.
9 Напоминаем, что для въезда в Бразилию и пребывания там гражданам определенных государств необходима виза. В таком случае визу следует запрашивать и получать в учреждении (посольстве или консульстве), представляющем Бразилию в вашей стране. Участники, которым для получения въездной визы необходима поддержка принимающей страны, должны сообщить свои паспортные данные и номер факса г-же Андреа Гриппа (Andréa Grippa) (agrippa@anatel.gov.br).
С уважением,

	Малколм Джонсон
Директор
Бюро стандартизации электросвязи
	Сами Аль-Башир Аль-Моршид
Директор
Бюро развития электросвязи
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Advance Programme
	Day 1
	19 May 2008 

	09:30 – 10:30
	Opening remarks: 

Welcome and Keynote addresses 

	10:30 – 11:00
	Coffee break

	11:00 – 12:30
	Opening session: Assessing needs from the regions: ICT standardization, and development  in the Americas 

Objectives: this session will assess the impact of ICT standardization and development in the Americas region and will present a number of ICT development experiences from the region. 

	12:30 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 15:30
	Session 1: Overview of ITU activities, how to participate in ITU work and address global connectivity 

Objectives: this session will provide an overview on ITU activities related to the Americas region. It will highlight decisions taken by the last Plenipotentiary Conference in 2006 concerning bridging the standardization gap (Resolution 123 PP-06) and the activities carried out by the three ITU sectors. 

	15:30 – 16:00
	Coffee break

	16:00 – 17:30
	Session 2: The Americas region development issues 

Objectives: this session will focus on ITU-D activities to help ICT development and implementation in developing countries. Topics will include ICT application and network development (e-services, the Americas and its recent achievements, ITU-D Study Group 2 activities especially Questions 19 and 20, capacity building (broadband deployment)).

Moreover it will be presented the activity of the ITU-D Regional offices.

	Day 2
	20 May 2008 

	09:00 – 10:30
	Session 3: Current ITU standardization hot topics

Objectives: this session will address current standardization topics in ITU-T. It will present each topic from various perspectives: technology, evolution and trends, current and future studies, new services that could derive from new technologies particularly focusing on how they could serve the Americas region. NGN studies on architecture, service requirements, network capabilities, migration scenarios, mobility and fixed-mobile convergence will be presented together with Multimedia and Optical Transport Networks & broadband access issues, Voice over IP (VoIP), Emergency communication, Accessibility and Digital Broadcasting.

	10:30 – 11:00
	Coffee break

	11:00 – 12:30
	Session 4:  International radiocommuncation standards and guidelines

Objectives: this session will address the ITU-R standards making process, with emphasis in the collaboration with external organizations and the participation of developing countries; proposals in how to address the standardization gap issues will be presented.

	12:30 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 15:30
	Session 5: Security and regulatory issues 
Objectives: this session will provide an overview of security standards and current security standardization work. It will assess whether developing countries and countries with economies in transition have any special security need that is not already being addressed by the current studies. Security topics will include technologies and convergence implications and will cover cybersecurity issues e.g. combating spam, Identity Management. Moreover case study/experiences from developing countries and other regions will be presented.  The session will also address regulatory issues and the role of the regulators and regulatory bodies.

	15:30 – 16:00
	Coffee Break

	16:00 – 17:00
	Session 6: NGN technology, systems. Development trends and migration scenarios  
Objectives: This session will present the evolution of NGN and future perspectives in the relevant access technologies, service  and network architecture with special focus on convergence, home, office and mobile applications, Internet Protocol-Based Platform, Multiple Access Networks pilot cases,  and possible scenarios taking into consideration the relevant Business Models and Opportunities.;. Moreover, charging and accounting principles for NGN. It will also look at migration scenarios for NGN and accounting principles for NGN, including related telecommunication economic and policy issues at regional level.

	17:00 – 17:30
	Conclusions and wrap-up

	 Day 3
	21 May 2008

	09:00 – 10:30
	     Session 7: WTSA preparation briefing

Objectives: this session will review the major outcome of WTSA-04 and the preparation status of WTSA-08, including qualified participants, duties of WTSA-08, and information on logistic as well as information on Round table to be organized on 20 October 2008 just before WTSA-08.

	10:30 – 11:00
	Coffee break

	11:00 – 12:30
	Session 8: Panel session: ITU for the Americas

Objectives: this session will discuss on how to enhance the working methods in order to create opportunities for the Americas region to increase contributions and participation into ITU activities. Creation of regional groups and other ways to go forward will be discussed. How to help ITU-T’s sector members to commit to input resources into the “Connect Americas initiative”.

	12:30 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 15:15
	Session 9: WTSA-08 – major issues regarding the ITU-T work program and working methods Objectives: this session will review WTSA Resolutions and Recommendations, indicating the major modifications to be proposed to the WTSA-08. It will also provide contact information for the relevant TSAG correspondence groups.

	15:15 – 16:00
	Session 10: Issues for developing countries 

Objectives: this session will explain the importance of regional preparations and TSAG preparations for the WTSA-08, the action taken to facilitate the participation and understanding of developing countries in the activities of ITU-T. Other issues like how to develop a Question or Resolution of particular interest for the Americas.

	16:00 – 16:30
	Coffee break

	16:30 – 17:30
	Americas region  preparatory meeting (Part 1)

Objectives: discuss region concerns, determine issues on which proposals should be drafted, consideration and adoption of strategies to enhance participation of the Americas region in future ITU-T Study Group activities. In particular consider Study Group restructuring and chairmanships and vice-chairmanships for Study Groups and TSAG.

	Day 4
	22 May 2008

	09:00 – 10:30
	Americas region  preparatory meeting (Part 2)



	10:30 – 11:00
	Coffee break

	11:00 – 12:30
	Americas region  preparatory meeting (Part 3)

	12:30 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 16:00
	Americas region  preparatory meeting (Part 4)



	16:00 – 16:30
	Coffee break

	16:30 – 17:30
	Americas region preparatory meeting (Part 5)

Conclusion of the discussion and review of draft texts to be adopted. 


ANNEX 2
(to TSB Circular 202 - BDT Circular/03)

Practical Information

I. VENUE OF THE EVENTS

Agência Nacional de Telecomunicações - ANATEL

Espaço Cultural

SAUS Quadra 06 Bloco C
ZIP Code 70070-940
Brasília/DF - Brazil
Tel: +55 61 2312-2000

Fax: +55 61 2312-2244
Website: http://www.anatel.gov.br
II. WORKING LANGUAGES

The Forum will be conducted in Portuguese, English and Spanish with simultaneous interpretation.

III. REGISTRATION OF DELEGATES

Registration will start on May 19th from 08:00 am at the reception desk in the meeting venue. 

IV. WORKING HOURS

The opening ceremony will take place on May 19th at 09:30 am. 

The proposed working hours are as follows: 09:00 am–12:30 pm and 02:00 pm–05:30 pm.  

V. LIST OF PROPOSED/RECOMMENDED HOTELS

	Hotel
	Rates 

	KUBITSCHEK PLAZA  – 5-star

Setor Hoteleiro Norte – Qd. 02 - l. E

Tel: +55 61 3319-3543

Fax: +55 61 33289366

E-mail: reservas@kubitschek.com.br
 
	Standard: 

Single: R$ 220,00 (US$ 129.00) + 10%

double: R$ 260,00 (US$ 152.00) + 10%

Breakfast Included
(+ R$ 2,00/day tourism tax)

	CARLTON HOTEL – 5-star

Setor Hoteleiro Sul – SHS – Qd.. 05 – Bl. G

Tel: +55 61 3224-8819

Fax: +55 61 3226-8109

http://www.carltonhotelbrasilia.com.br 
	Standard: 

Single:  R$ 160,00 (US$ 94.10) + 10%

Double: R$ 190,00 (US$ 111.75) + 10%

Breakfast Included

(+ R$ 2,00/night (room tax)


	Hotel
	Rates

	CONFORT SUÍTES BRASÍLIA – 4-star

Setor Hoteleiro Norte SHN - Qd. 04 Bl. D  

Tel: +55 61 3424-6000

Fax: +55 61 3424-6001

Atlantica Hotels International

http://www.atlanticahotels.com.br
	Standard: 

Single: R$ 170,00 (US$ 100.00) + 15%

Double: R$ 190,00 (US$ 111.00) + 15%

Master: R$ 285,00 (US$ 167.00) + 15%

Breakfast Included.

	MANHATTAN PLAZA  – 4-star

Setor Hoteleiro Norte – SHN  Qd. 02 – Bloco A

Tel: +55 61 3319-3543

Fax: +55 61 33289366

E-mail: reservas@manhattan.com.br

 
	Standard: 

Single: R$ 198,00 (US$ 116.00) + 10%

Double: R$ 238,00 (US$ 140.00) + 1%

Breakfast Included
(+ R$ 2,00/day tourism tax)


	MELIÁ CONFORT PARK – 4-star

Setor Hoteleiro Sul – SHS   Qd.  06 – Conj. A

Lote 01 - Bloco F

Tel: +55 61 3218-4747

Fax: +55 61 3218-4705

http://www.solmelia.com 


	Standard: 

Single/Double: R$ 201,00 (US$ 118.00) + 5% Tax

Breakfast Included.

(+ R$ 2,00/day tourism tax)

	HOTEL DAS NAÇÕES – 3-star

Setor Hoteleiro Sul – SHS - Qd. 04 – Bl.  I

Tel: +55 61 3322 8050 // 3217 8000

Fax: +55 61 3225 7722

http://www.hoteldasnacoes.com.br 

	Standard: 

Single: R$ 130,00 (US$ 76.00) + 10%

Double: R$ 170,00 (US$ 100.00) + 15%
Breakfast Included.

	ST PAUL HOTEL – 3-star
Setor Hoteleiro Sul – SHS Qd. 2 Bl. H 
Tel.: +55 61 2102-8400
Fax: +55 61 3224-3935
http://www.hotelstpaul.com.br 
	Standard: 

Single: R$ 135,00 (US$ 79.00) + 10%

Double: R$ 160,00 (US$ 94.00) + 10%

Breakfast Included.
(+ R$ 2,00/day tourism tax)


VI. HOTEL RESERVATION

Hotel reservations should be made directly to the selected hotel, by using the attached “Hotel Reservation Form”. Please send a copy of the Hotel Reservation Form to the contact person in the host country by fax: +55 61 2312 2244 or by e-mail to: agrippa@anatel.gov.br .


VII. TRANSPORTATION

· From the Juscelino Kubitschek International Airport to the proposed hotels:

20 minutes by taxi (R$ 35,00 - R$ 40,00), approximately USD 23.50

· From Anatel´s Espaço Cultural (venue of the meeting) to the proposed hotels:
5 minutes by taxi (R$ 10,00 - R$ 15,00), approximately USD 9.00.

Registered taxi services are available both at the Juscelino Kubitschek International Airport and at the proposed hotels.

VIII. VISA AND HEALTH FORMALITIES

Delegates should be aware that, according to the Brazilian health regulations, participants arriving from Bolivia, Colombia, Ecuador, Peru and Venezuela must hold an international health/vaccination card issued by the World Health Organization (WHO), which states that a yellow fever vaccination has been taken no less than 10 days and no more than 10 years prior to departure.

Since there is an epidemic of yellow fever in the Central Region of Brazil, participants from other countries not listed above are advised to take the yellow fever vaccination ten days prior to the event, even though it is not required by the Brazilian immigration.
Please contact a Brazilian Consulate in your country to make sure whether any entry visa is required.

Should any delegate face difficulties in obtaining a Brazilian visa, please contact the International Affairs Office at Anatel (Ms. Andrea Grippa, Tel: +55 61 2312 1702, 
Fax: +55 61 2312 2244, agrippa@anatel.gov.br). 

IX. CLIMATE
The temperature in Brasilia varies during daytime from 20 to 30ºC and in the evening time from 18 to 20ºC.

X. ELECTRIC POWER
Electricity in Brazil is 110 Volts, however, in Brasilia, the location in which the events will take place, electricity is 220 Volts. If you travel to Brasilia with a device that does not accept 220 Volts at 60 Hertz, you will need a voltage converter. The venue will provide electric plugs with an earth connector, just like figure 1 below. The most common electric plug outside of the venue (hotels, etc.) will be like figures 2 and 3.

	Figure 1
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	Figure 2
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	Figure 3
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XI. CURRENCY 

Payments are made in local currency only. For reference, the current rate is approximately R$ (Real) 1.70 to US$ 1.00 (February 26th, 2008). Note that exchange rates can float in Brazil.

Banks are open from 11:00 a.m. to 4:00 p.m. on weekdays. Foreign currency and traveler’s checks can be exchanged into Reais in some specific banks in Brasilia (Banco do Brasil, Banco Central, Banco de Boston and Citibank). The organizers of the event recommend you to exchange money at the counters or bank agencies of Banco do Brasil located in the international airports of Rio de Janeiro, Sao Paulo and Brasilia.
Credit cards (VISA, MasterCard, American Express and Diners Club) are generally accepted at hotels, department stores and restaurants.

Tipping is a common practice in bars and restaurants. A normal tip is 10% of the price on the bill. Sometimes the tip is already included in the bill.

XII. TIME DIFFERENCE

Local time: GMT-03:00

XIII. ABOUT BRASILIA

Brasilia, capital of Brazil, is in the Federal District, west central Brazil. It is situated in a savannah at an elevation of about 1100 m (about 3300 ft) and has a mild, dry climate. Brasília is a city of striking modern appearance and was constructed (beginning in 1957) on an uninhabited site to replace crowded Rio de Janeiro as the national capital. The city layout, which was designed by the Brazilian urban planner Lúcio Costa, resembles a jetliner in shape. Along the “fuselage”, which is the city's main axis, are the offices of the national government; the “wings” contain blocks of residential apartment buildings and foreign embassies. At the nose of the “fuselage” is the Plaza of the Three Powers, in which is set a circular, largely underground cathedral; this, and all the city's other major buildings, were designed by the noted Brazilian architect Oscar Niemeyer. Beyond the cathedral is the Palace of the Dawn, the presidential residence; it is set at the edge of a lake, which was formed by the damming of the Paranoá River and borders the city on three sides.    

	Estimated population:

2.320.453 inhabitants
	Area: 5.782,80 km2
	Average altitude: 1.100 m
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Additional Information about Brasilia can be obtained at:

http://www.embratur.gov.br 
 http://en.wikipedia.org/wiki/Brasilia
XIV. CONTACT PERSONS

	AGÊNCIA NACIONAL DE TELECOMUNICAÇÕES (ANATEL)

	Ms. ANDREA GRIPPA

Tel:  + 55 61 2312 1702

Fax: + 55 61 2312 2244

E-mail: agrippa@anatel.gov.br 

	ITU AMERICAS REGIONAL OFFICE

	Mrs. LUCIENE TAVARES

Tel:  + 55 61 2312 2736

Fax:: + 55 61 2312 2738

E-mail: luciene.tavares@itu.int 

	ITU HEADQUARTERS

	Mr. PAOLO ROSA

Tel: + 41 22 730 5235

Fax: + 41 22 730 5853

E-mail: tsbworkshops@itu.int 
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HOTEL RESERVATION FORM

This form should be sent directly to the hotel of your choice with a copy to Anatel, Ms. Andrea Grippa, Fax: +55 61 2312 2244 and e-mail: agrippa@anatel.gov.br  Brazil

The list of hotels and room rates can be found in Annex 2
Family name    -------------------------------------------------------------------------------------------------------

First name        -------------------------------------------------------------------------------------------------------

Address            ------------------------------------------------------------------------------------------------------

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Tel: --------------------------------------------------------------Fax: -----------------------------------------------

E-mail: ------------------------------

Name of Hotel: -----------------------------------------------------------------------------------------------------
------------ single/double room(s) at the  ITU/Anatel events preferential rate 

Credit card to guarantee this reservation:        AX/VISA/DINERS/EC  (or other) -----------------------
No. --------------------------------------------------------         valid until        ------------------------------------

Date ------------------------------------------------------      Signature        ---------------------------------------

FLIGHT INFORMATION

	Date of Arrival
	    
	Time of Arrival


	
	FLIGHT NO.
	

	Date of Departure
	
	Time of Departure


	
	FLIGHT NO.
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	ITU Regional Development Forum 2008:“Bridging the ICT Standardization Gap in Developing Countries” 
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	Please return to:
	Meetings Organization & Support (MOS) – ITU/BDT 

Geneva (Switzerland)


	
E-mail : bdtfellowships@itu.int 

Tel: +41 22 730  5095 

Fax: +41 22 730 5778

	Request for a fellowship to be submitted before 18 April 2008  

	Participation of women is encouraged

	Country:  ……………………………………………………………….………..……………………………..

Name of the Administration or Organization:  ………...……………….…..………………………………

Mr. / Ms.:  ……………….………………………………….………………………………………………….

                             (family name)                                              (given name)

Title:  ………………………………………………..…………………………….……………………………

Address:  ……………………………………………………………………………………………………….

………………………………………………………..…………………………………………………………

Tel:  ……………………….……. Fax:  …………..…….………... 

E-Mail:  …...………………………………………………………………………………….

PASSPORT INFORMATION:

Date of birth:  ……………………………. Nationality:  ……………………………….……………………

Passport Number:  ……………….…………… Date of issue:  ……………………...….………..………

In (place):  ……………………………….…..… Valid until (date):  ………….…………………………….

	CONDITIONS

1. One fellowship per eligible country.

2. A daily allowance to cover accommodation, meals and incidental expenses.

3. It is imperative that fellows be present from first day to end of the Forum.

	Signature of fellowship candidate: …………………………………………..  Date: ……...……………...

	TO VALIDATE FELLOWSHIP REQUEST, NAME AND SIGNATURE OF CERTIFYING OFFICIAL DESIGNATING PARTICIPANT MUST BE COMPLETED BELOW WITH OFFICIAL STAMP.

Signature:  ……..………………………………………. Date:  ……………………………………………..
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	Place des Nations
Telephone 
+41 22 730 51 11
Telex 421 000 uit ch
E-mail:
itumail@itu.int

CH-1211 Geneva 20
Telefax
Gr3:
+41 22 733 72 56
Telegram ITU GENEVE
www.itu.int

Switzerland

Gr4:
+41 22 730 65 00
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